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 עומרי טל, טלי מוצקין , אליענה זלר פעילי המגמה הירוקה:

 

 :סדר יום

 עדכוני יו"ר הוועדה  .1

 עדכוני רמ"ד  .2

 לשנת תשפ"ב מדורקביעת מטרות ה .3

 דיון על תמיכת האגודה במאבק האקלימי .4

 

 
 פירוט הנושאים 

 פ"ב מדור מעורבות לשנת תש מטרותהנושא: 

 אין נמנעים:  אין קולות נגד:  פה אחד קולות בעד: 

 ההצעה התקבלה. דין ההצבעה: 
 ☒ נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה: 

 ☐ נושא חסוי: 

 

 : "בלשנת הלמודים תשפ  מטרות העל

האגודה תפעל למען כלל הסטודנטים והסטודנטיות לעיצוב וחיזוק קהילה סטודנטיאלית חזקה,  •

 משפיעה ומעורבת באוניברסיטה ובעיר 

 האגודה תהיה קשובה לשטח, רתומה לצרכי הקהילה הסטודנטיאלית ותפעל למענה בשקיפות  •

 עבור הקהילה הסטודנטיאלית במלואה  תיוהאגודה תקדם, תנגיש ותגן על הזכויות הסטודנטיאל  •

 

 : ב"פהתקיים דיון מעמיק שבסופו נוסחו מטרות המדור לשנת תש

 המדור יפעל להרחבת קהל היעד ולמתן מענה לאוכלוסיות שונות ולהנגשת הפעילות לכלל הפקולטות.  .1



 

 

ממגוון קבוצות והשקפות חברתיות   המדור יפעל למען חיבור ועידוד עשייה ושיח מכבד בין סטודנטים/ות .2

 ופוליטיות. 

המדור יעודד ויפעל למען חיבור הסטודנטים/ות וחיזוק זיקתם לנגב ולעיר באר שבע, אשר יראו בה בית  .3

 בכל ימות השנה, בדגש על חודשי הקיץ.

המדור יפעל להנגיש ולעודד את מגוון האפשרויות הקיימות לעשייה החברתית ויזמות סטודנטיאלית,   .4

 קמפוס ומחוצה לו, תוך חיבור לשטח.ב

שונים  .5 ומגדרים  אוכלוסיות  מגוון  ולהנכחת  בטוח,  ומרחב  מגדרי  שוויון  ושימור  לקידום  יפעל  המדור 

 בקמפוס בפרט, ובמרחב הציבורי בכלל. 

 המדור יעודד ויקדם מגוון רחב של נושאים, תכנים ותחומים שונים.  .6

 לותו. המדור יתייחס לשיקולים סביבתיים בתכנון פעי .7

 

 
 יון על איכות הסביבה ד הנושא: 

  שזו פעם אחרונה שעלה הנושאתש"פ,  הלימודים בשנת 9סיכום המליאה מס'  כולם התבקשו לעבור עלפירוט: 

מזכ"ל המועצה הבהיר כי הצעת החלטה האחרונה שעברה בנושא במליאה בה הנושא עלה בפעם ; הסביבה של

 :היה לאחר קביעת תוכניות עבודה לאותה השנה –האחרונה 

שנה חלק מהתוכניות לא  לתחום. המעורבות סטודנטיאלית ישנו סעיף המתייחס  ת/בתוכנית עבודה של רכז 

חלק משמעותי של   שנים בשיתוף פעולה עם קמפוס ירוק. 3אנחנו עובדים כבר יצאו לפועל עקב משבר הקורונה. 

 אגודה.זה לא דברים שתלויים תמיד ב ,בעבודה היה בעיקר להיות חלק מקמפוס ירוק לעורך השנה

 :הציגו את נקודת מבטם בנושא מגמה ירוקהנציגי 

הרבה מהדברים שמנסים  אותם. שיקפו שקראו לא שמנסים לקדם באגודה או מרגיש לנו שחלק מהדברים 

הסביבה בקמפוס כמו כל לצורך העניין אנו יודעים שהיה צריך להתקיים יום  –מתקיימים לקדם מהאגודה לא 

 שיר  שהופעל על ידינה אני מכירה שלמרות הלחץ . שנה שעברה לא התקיים בקמפוס בגלל הקורונה והששנה

 .  לא התקייםגם  )פעילה במגמה הירוקה(

גם  ישנם שם של קמפוס ירוק.   פנימיההשינוי התפספס בעקבות ן קורה בדרך כלל אך כהרמ"ד הבהיר שזה א

יהיו שינויים עם הקורונה אך זה  היו דברים שתוכננו במידה ו נציגים מתא פלסטי"ק ומהמגמה הירוקה.

מקצועי בתחום האקולוגי ואין לה את  היא לא גוף בות שיתופי פעולה שלא צלחו. האגודה קתפספס בעה

, עם ראשי  גורמיםמשאבים וההגוף שמכיל בתוכו את כלל הלעומת זאת קמפוס ירוק הם  –האמצעים 

ה שקשורה לסטודנטים  עד והאגודה חברה בו –וועדות  מחקלות, חוקרים. זהו גוף שמכיל בתוכו המון גורמים

הם פועלים כמה שנים כדי  –רלוונטיות אך יש שם עוד וועדות על תפעול הקמפוס ושיתוף פעולה עם מחלקות 

 . ליצור יותר מודעות

פספס בין הקשר של האגודה לתאים הירוקים ולקמפוס ירוק,  תכי משהו ה שוב ציינה נציגת המגמהלאחר ש

נציגת המגמה הירוקה הוסיפה כי  ועדה בקמפוס ירוק. והרמ"ד הבהיר שהתאים הירוקים הם חלק מאותה ה

הסביר שבעקבות   והרמ"ד – הירוקים ביום הסטודנט האגודה יכלה לחתור לשיתוף פעולה עם התאים

בסמכות האגודה  , התקנות של שימוש רב פעמי הן לא תקנות שהקורונה, לא היה ניתן להתגמש בתוכנית



 

 

ארגן,  יכלו ל, הסעות ששחולקו צ'וקולוקים. נציגת המגמה הבהירה שהיא מתכוונת לבעקבות הגבלות הקורונה

 תיחת שנה.  , וגם על המתנות פלמסיבות השונות לעובדי האגודה שונות וחולצות

מדור מעורבות  לא החלטה שבסמכות  הז דנטווארגון מסיבת יום הסט שקביעת מתנות פתיחת שנההוסבר 

על האגודה , ושאירועים קודמיםבעקבות שיקול בטיחותי שעלה   הם לא אופציה מכוון שיש, אוטובוסים בלבד

למטרות מדור  גם ח"מ יותם קיפניס הוסיף שהשנה דאג להוסיף והסטודנטיות. לדאוג לכלל הסטודנטים 

 .  סעיף המתייחס לזה תרבות השנה

לאגודה יש עוד שיקולים.  אך  –והוא חלק ממטרות המדור בוועדות השונות,  הועולהשיקול הירוק הוא חשוב 

שיקולים נוספים בנוסף יש ש להבין עלינובל וזה מאוד חשוב, א כבר כמה שנים בתחום ת/שעוסק ת/יש רכז

  שמצפים למתנותעוד סטודנטים  יש  כל מי שנוכח בוועדה, אך. התחום הירוק הוא חשוב ללשיקול הירוק

 האלו.   ולהוצאות

נציגת המגמה ציינה שזה לא נשמע  –ח"מ נחום פרי עלה שיש המון רכזים שלא כולם מספיקים לעסוק בהכל 

, והרמ"ד הבהיר שזהו בידיוק המהות של הקשר של התא עם  הרכזיםלה הגיוני שהיא צריכה לפנות לכלל 

לקראת יום  הקשר הזה קיים, תא פלסטי"ק אכן פנו   .)שנכנסה לתפקיד השבוע(  מעורבות סטודנטיאלית תהרכז

יש דברים כל מני פתרונות למניעת זיהום שחלקם נפגעו בעקבות התקנות הממשלתיות,   והציעוהסטודנט 

צמצום בתור אגודה, אך לאנחנו כן עושים מה שאנחנו יכולים ושואפים  שיותר מורכבים ולא תלויים בנו.

 לפעמים זה יותר מורכב. 

זה משהו שמבחינתם בכלל  נציגת המגמה הוסיפה שזה נחמד שתא פלסטי"ק פנו בעקבות יום הסטודנט אבל

לחזק  שחייביםהרמ"ד חידד וטוענת כי זה אחריות האגודה לפנות לתאים לבקש ייעוץ ירוק. לא חשבו על זה 

   .ת מעורבות סטודנטיאלית, גם אם זה אומר שלא בטוח תמיד יהיו לו תשובות שיאהבואת הקשר עם רכז

, גם ושהשנה נכנס כסעיף בפני עצמו במטרות המדורא הזה עולה בוועדה לא מעט, שח"מ תום יוחאי הוסיף שנו

 . לפני שנציגי המגמה הצטרפו לישיבה

ענו שלא מעוניינים   7%-סטודנטים, ורק כ 2500עם  בעניין המתנות, מזכ"ל המועצה הסביר כי התבצע סקר

אך החברה לא שלוח מסין ללא ניילון עלתה בקשה מהאגודה לקבל את המתנות במ. , כל השאר רצולקבל מתנה

וזה שיקול שצריך  – לקבל מתנה מכלל הסטודנטיםבדרך, ואין הסכמה שלא שהמוצר לא ייפגע יכולה להתחייב 

 לקחת בחשבון. 

אנחנו פועלים לפי האידאולוגיה מקשיבים לכל מה שהסטודנטים מבקשים או המגמה שאלה אם אנחנו נציגת 

 שלנו. 

אנחנו במובן מסוים צריכים סטודנטים   שהוא מבחינתו ברור שצריך לפעול ירוק, ענהח"מ דניאל גיא צברי 

יש דרישה למתנות פתיחת ו ,עובדות בשטחשמחים. אין לנו ברירה אלא להקשיב, אנחנו לא דיקטטורים עם 

 ך ירוקה. בדרך דמוקרטית ורק אז בדר כל יו"ר הוועדה הוסיפה שאנו אכן פועלים קודםשנה. 

וטענה שזה חלק   מתנהתסביר לסטודנטים את ההשלכות של יצירת השהאגודה  הנציגת המגמה הציע

ולא הצביעו, וזה דברים  שלא ראו את הסקר שהאגודה ביצע ההוסיפ, ולחנך בנושא האגודה מהתפקיד של

 .  שמתפספסים

 להשתתף שנה הבא באגודה או במועצה ובכך להיות יותר מעורבות במה שקורה.  המליצה לנציגותהוועדה 



 

 

 . כנושא מרכזי בוועדה ההבא להמשיך את הדיון חליטההוועדה ה

 

 

 

 

 
 נושאים לטיפול לקראת הישיבה הבאה ומשימות שחולקו, כולל תאריכי יעד: 

 

 ל התחום הירוק.המשך דיון ע -

 . ישירהתמיכת האגודה במאבק להעסקה  -

 

 

             

                                                            
 בברכה, 

 רות הררי
   וועדת מעורבות תשפ"איו"ר 


